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 ROMÂNIA 
JUDEŢUL MUREŞ 

CONSILIUL LOCAL AL COMUNEI BATOŞ 
Web: www.primariabatos.ro ,    E-mail: batos@cjmures.ro 

 

   Batoş 547085, nr. 302, Telefon / Fax 0265 544212  
 

 

 

 Nr. 3274 din 30.06. 2020 
 

P R O C E S –V E R B A L 
încheiat azi 30 iunie 2020 

 
Cu ocazia şedinţei ordinare a Consiliului Local Batoş, convocată de primarul comunei 

Batoş, domnul Dumitru Cotoi.  
Primarul comunei Batos, Cotoi Dumitru, prin Dispozitia nr. 84/24.06.2020 a convocat 

Consiliul Local al comunei Batos , judetul Mures in sedinta ordinara pentru data de 
30.06.2020, ora 13.00, desfasurarea sedintei facandu-se cu respectarea masurilor de 
distantare sociala astfel incat sa fie evitat, pe cat posibil, contactul direct intre persoane si 
cu respectarea masurilor care se impun cu privire la respectarea regulilor de disciplina  
sanitara. 

 PREZENŢI: BIRCEA PETRU, CINCA GHEORGHE, DUMA PAVEL, GLIGA IOAN, ANDONE 
TEODOR, CIMPEAN VASILE-AUGUSTIN, POGACEAN CONSTANTIN, TODEA MARIA, LEPADAT 
IOAN-ARON, BALOGH VILMOS, BANCIU ELENA si TAMASAN EMIL. 
 PARTICIPĂ: domnul primar Cotoi Dumitru, doamna secretar general al comunei 
Batos Macarie Marcela.  
La data de 24.06.2020 domnul consilier Dolha Teodor a decedat. 
Doamna presedinta de sedinta Banciu Elena – va rog sa pastram un moment de reculegere 
pentru colegul nostru Dolha Teodor. 
Se pastreaza momentul de reculegere. 
 Dna Macarie Marcela – secretar general al u.a.t. Batos sunt prezenti 12 consilieri, astfel 
potrivit OUG nr. 57/2019 constatam faptul ca sedinta este legal constituita. 

Doamna secretar –toate punctele inscrise pe  ordinea de zi sunt insotite de 
documentele prevazute de Codul administrativ.  

In conformitate cu prevederile art.138 alin.15 din OUG nr. 57/2019 supun spre 
aprobare procesul-verbal al sedintei ordinare din data de 30.04.2020? 

  Nefiind aduse modificari sau completari  se voteaza in unanimitate cu 11 voturi 
pentru, 1 atinere (Cinca). 

Pe  ordinea de zi avem inscrise un numar de 5 proiecte de hotarare. 
Sunt prezentate materialele discutate pe comisie.  
În conformitate cu prevederile art.136 alin.(7) coroborat cu art.141 alin.(12) din 

O.U.G. nr.57/2019 privind Codul administrativ, doamna Macarie Marcela informează că, 
proiectele de hotărâre supuse dezbaterii, au primit avize favorabile din partea comisiilor 
de specialitate. 

Domnul primar Cotoi Dumitru – in temeiul art. 135, alin. 8 din OUG nr. 57/2019 propun 
suplimentarea  ordinii de zi cu un punct: 

1. Proiect de hotarare  privind constatarea incetarii de drept a mandatului de consilier 
local al domnului Dolha Teodor ca urmare a decesului acestuia si declararea ca 
vacant a locului de consilier local. 
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Se supune la vot suplimentarea ordinii de zi si se voteaza in unanimitate cu 12 voturi 
pentru. 
Domnul primar Cotoi Dumitru – in temeiul art. 135, alin. 7 din OUG nr. 57/2019 propun 

aprobarea  ordinii de zi conform Dispozitiei nr. 84/24.06.2020 cu modificarile aduse, 
punctul 6 “Cereri” fiind inlocuit cu suplimentarea adusa iar punctul 7 va fi “Diverse” 
deoarece nu sunt cereri pentru aceasta sedinta.  

  Propun aprobarea  ordinii de zi in forma prezentata: Cine este pentru? Impotriva? 
Abtineri? S-a votat cu 12 voturi pentru urmatoarea: 

 
ORDINE DE ZI: 

 
1. Proiect de hotarare pentru modificarea și completarea HCL nr. 24/31.03.2016 

privind aprobarea Regulamentului Serviciului Public de Salubrizare a Localităților 
din Județul Mureș. 

2. Proiect de hotarare de ratificare a Dispozitiei Primarului comunei Batos nr. 69 din 
07.05.2020 privind aprobarea rectificarii bugetului local al comunei Batos pe anul 
2020. 

3. Proiect de hotarare privind aprobarea contului de execuţie al bugetului de 
venituri şi cheltuieli al comunei Batoş pentru trimestrul  I anul 2020. 

4. Proiect de hotarare privind alegerea presedintelui de sedinta pentru lunile  
iulie – septembrie  2020. 

5. Proiect de hotarare privind aprobarea solicitării prelungirii  scrisorii  de garanţie  
cu nr. 296 din data de 27.06.2018  in valoare de 576.453 lei   eliberată de  
FNGCIMM-SA-IFN  în vederea garantării către A.F.I.R. a avansului solicitat pentru 
finanţarea proiectului integrat MODERNIZAREA, RENOVAREA SI DOTAREA 
CAMINULUI CULTURAL LOCALITATEA  UILA, NR. 116, COMUNA BATOȘ” - masura 
7.6 până la data de 01.09.2021. 

6. Proiect de hotarare privind constatarea incetarii de drept a mandatului de 
consilier local al domnului Dolha Teodor ca urmare a decesului acestuia si 
declararea ca vacant a locului de consilier local. 

7. Diverse.  

Punctul 1.  

1. Proiect de hotarare pentru modificarea și completarea HCL nr. 24/31.03.2016 
privind aprobarea Regulamentului Serviciului Public de Salubrizare a Localităților 
din Județul Mureș. 
Domnul primar Cotoi Dumitru – urmare a solicitarii ADI Ecolect s-a intocmit 
proiectul de hotarare pentru modificarea regulamentului. Exista mai multe obligatii 
ale prestatorului prevazute in contract care nu au fost indeplinite. Daca nu sunt 
respectate masurile pentru colectarea selectiva noi vom fi penalizati la sfarsitul 
anului. 
Domnul viceprimar Gliga Ioan – am participat la o sedinta a ADI Ecolect si foarte 
multi primari nu sunt de acord cu serviciile facute de catre operator. 
Domnul consilier Duma Pavel – deci noi suntem cu ADI Ecolect? 
Domnul primar Cotoi Dumitru – da, la noi programul de colectare este bun, vin 

sambata si respecta programul dar pentru colectarea selectiva trebuie suplimentat 
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numarul de insule, trebuia pana la aceasta data sa fie acordate populatiei pubelele, 
informati cetatenii cu privire la modul de colectare,  toate acestea trebuiau facute de catre 
operator. Desigur ca exista si persoane nemultumite, care scot obiecte foarte mari si nu se 
colecteaza ( canapele, saci de lana). 
Domnul consilier Cimpean Vasile Augustin – operatorul poate opera fara acordul Ecolect? 
Domnul consilier Pogacean Constantin – dar parca era laudat operatorul. 
Domnul primar Cotoi Dumitru – operatorul care colecteaza pe judet acum a preluat si 
municipiul Tg. Mures, operatorului ii convine ca va fi penalizat u.a.t.-ul iar el incaseaza 
banii. 
Domnul consilier Bircea Petru – a fost foarte buna colectarea selectiva, cea cu sacii 
colorati. 
Domnul primar Cotoi Dumitru – am fost printre singurii din tara care am colectat selectiv 
in saci in acea perioada.  
Domnul consilier Duma Pavel – si tarifele sunt modificate fata de ce a fost initial. Nu ne 
angajam ca stam cu ei inca 10 ani.  

Doamna presedinta de sedinta Banciu Elena – supun la vot proiectul de hotarare si 
se voteaza in unanimitate cu 11 voturi pentru si 1 abtinere (Duma). 

Se adopta Hotararea nr. 23 din 30 iunie 2020 pentru modificarea și completarea 
HCL nr. 24/31.03.2016 privind aprobarea Regulamentului Serviciului Public de 
Salubrizare a Localităților din Județul Mureș. 
 

Punctul 2. 
2. Proiect de hotarare de ratificare a Dispozitiei Primarului comunei Batos nr. 69 din 

07.05.2020 privind aprobarea rectificarii bugetului local al comunei Batos pe anul 
2020. 

Domnul primar Cotoi Dumitru – este o rectificare de buget facuta prin dispozitia 
primarului, au fost sume acordate si retrase. 

Doamna presedinta de sedinta Banciu Elena – supun la vot proiectul de hotarare si se 
voteaza in unanimitate cu 12 voturi pentru 

Se adopta Hotararea nr. 24 din 30 iunie 2020 de ratificare a Dispozitiei Primarului 
comunei Batos nr. 69 din 07.05.2020 privind aprobarea rectificarii bugetului local al 
comunei Batos pe anul 2020. 

 

Punctul 3. 

3. Proiect de hotarare privind aprobarea contului de execuţie al bugetului de venituri 
şi cheltuieli al comunei Batoş pentru trimestrul  I anul 2020. 
Domnul primar Cotoi Dumitru – este vorba despre contul de executie  al trimestrului 
I anul 2020. Desi s-a acordat bonificatie pentru plata impozitului pana la finele lunii 
iunie 2020 gradul de incasare este mai mic fata de anul trecut. 

Doamna presedinta de sedinta Banciu Elena – supun la vot proiectul de hotarare si se 
voteaza in unanimitate cu 12 voturi pentru. 

Se adopta Hotararea nr. 25 din 30 iunie 2020  privind aprobarea contului de 
execuţie al bugetului de venituri şi cheltuieli al comunei Batoş pentru trimestrul  I 
anul 2020. 
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Punctul 4. 
4. Proiect de hotarare privind alegerea presedintelui de sedinta pentru lunile iulie-

septembrie  2020. 
Domnul consilier Tamasan Emil – propun pe dna Todea Maria.  
Doamna presedinta Banciu Elena – avand in vedere ca nu mai sunt alte propuneri, 
se supune  la vot propunerea facuta si Hotararea se adopta cu 11 voturi pentru si 1 
abtinere (Todea).  

Se adopta Hotararea nr. 26 din 30.04.2020 privind alegerea presedintelui de sedinta 
pentru lunile iulie-septembrie  2020. 

 
Punctul 5. 

5. Proiect de hotarare privind aprobarea solicitării prelungirii  scrisorii  de garanţie  
cu nr. 296 din data de 27.06.2018  in valoare de 576.453 lei   eliberată de  
FNGCIMM-SA-IFN  în vederea garantării către A.F.I.R. a avansului solicitat pentru 
finanţarea proiectului integrat MODERNIZAREA, RENOVAREA SI DOTAREA 
CAMINULUI CULTURAL LOCALITATEA  UILA, NR. 116, COMUNA BATOȘ” - masura 
7.6 până la data de 01.09.2021. 
Domnul primar Cotoi Dumitru – la fiecare accesare de fonduri trebuie avut un fond 
de garantare.  S-a prelungit termenul de executie la Caminul Uila iar AFIR Alba Iulia 
solicita prelungirea scrisorii de garantie. 
Domnul consilier Pogacean Constantin – de ce s-a prelungit termenul de executie? 
Domnul primar Cotoi Dumitru – s-a facut o economie, nu am gasit costume 
populare pentru licitatie, trebuie achizitionata sonorizarea, instrumente muzicale. 
Au mai aparut si ceva probleme care intre timp au fost remediate de constructor. 
Domnul consilier Pogacean Constantin – fondul este facut de stat? 
Domnul consilier Duma Pavel – este pentru finantarea creditelor peentru unitati, 
implica niste costuri. 

Se supune la vot proiectul de hotarare si se voteaza in unanimitate cu 12 voturi 
pentru.  
Se adopta Hotararea nr. 27 din 30.06.2020 privind aprobarea solicitării prelungirii  

scrisorii  de garanţie  cu nr. 296 din data de 27.06.2018  in valoare de 576.453 lei   
eliberată de  FNGCIMM-SA-IFN  în vederea garantării către A.F.I.R. a avansului solicitat 
pentru finanţarea proiectului integrat MODERNIZAREA, RENOVAREA SI DOTAREA 
CAMINULUI CULTURAL LOCALITATEA  UILA, NR. 116, COMUNA BATOȘ” - masura 7.6 
până la data de 01.09.2021. 

 
Punctul 6. 

6. Proiect de hotarare privind constatarea incetarii de drept a mandatului de 
consilier local al domnului Dolha Teodor ca urmare a decesului acestuia si 
declararea ca vacant a locului de consilier local. 
Domnul primar Cotoi Dumitru – e greu, imi pare foarte rau pentru cele intamplate. 
La sedinta trecuta a fost prezent, pacat ca a plecat dintre noi. 

Se supune la vot proiectul de hotarare si se voteaza in unanimitate cu 12 
voturi pentru.  
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Se adopta Hotararea nr. 28 din 30.06.2020 privind constatarea incetarii de 
drept a mandatului de consilier local al domnului Dolha Teodor ca urmare a 
decesului acestuia si declararea ca vacant a locului de consilier local. 
 
Punctul 7. 
7.Diverse. 
1. doamna consilier Todea Maria – vreau sa va aduc la cunostinta unele aspecte 
discutate la sedinta de la scoala.  Am avut un an altfel la scoala, rezultatele nu pot fi 
comparate. La capacitate notele la matematica au fost foarte mici. Domnul director 
a spus ca trebuie facute reparatii la sala de sport , a reusit sa primeasca o 
sponsorizare de 200 m parchet. Totodata a precizat ca nu a primit arenda pentru 
teren aferenta anului 2019. S-a discutat si despre montarea camerelor de 
supraveghere in scoli si sali de clasa. 
2. domnul consilier Balogh Vilmos – felicitari pentru cosirea santurilor, sub padure 
este foarte rau unde nu ai vizibilitate. In zona drumului judetean sunt copaci uscati 
si cu coronament peste drum, ar trebui sesizat ocolul silvic si Consiliul judetean. 
Domnule viceprimar – in curba mare sub padure este iesit un copac din radacina. 
3. domnul consilier Duma Pavel – nu stiu cati ati fost la Ciurgau de la sedinta 
anterioara dar santul nu este remediat. Digi avea obligatia sa indrepte? Daca mai 
stiti ceva despre canalizare. 
4. domnul consilier Cimpean Vasile Augustin – sunt cateva probleme minore la 
Goreni, trebuie o masina de piatra si nivelat la terenul de fotbal. La scoala ar trebui 
facut gardul, puntea despre care am mai discutat, daca aveti ceva noutati despre 
asfaltare. 
5. domnul consilier Pogacean Constantin – spre Uila, in urma viiturilor, probabil si 
alunecari, s-a astupat santul cu aluviuni. S-a sapat dar nu s-au indepartat materialele 
rezultate, trebuie desfundat santul. 
6. domnul consilier Andone Teodor – daca puteti sa dati un raspuns pentru 
solicitarea cu terenul de la Goreni, unde este lacul. 
Domnul primar raspunde: 
Pentru sala de sport este un proiect de reabilitare, momentan s-a turnat o sapa, nu 
stiu daca se poate pune parchet, daca nu un covor cauciucat. Scoala are o suma si 
poatee contribui. Voi merge la Bucuresti pentru a depune proiectul pentru o sursa 
de finantare. Pentru arenda va trebui sa ia legatura cu arendatorul. Pentru camerele 
de supraveghere vom solicita suplimentarea. 
Se lucreaza la salile de clasa sa fie pregatite corespunzator pe cand va incepe scoala, 
daca vor fi impuse restrictii sunt suficiente sali de clasa.  
In legatura cu cele mentionate de domnul Balogh am mai discutat cu seful de ocol, 
vom reveni cu solicitarea de a lua masuri. 
Am fost la Ciurgau dar nu m-i se pare a fi sant. Despre canalizare pot sa va spun ca 
sunt blocate fondurile. 
Domnul consilier Pogacean Constantin – CNI acorda fonduri pentru fose septice. 
La lucrarile sedintei de consiliu participa domnul Pop Dinu din Batos. 
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Va veni domnul vice la Goreni si va verifica ce trebuie pentru drumul de la terenul 
de fotbal, vom lua masuri si cu gardul de la scoala. Pentru punte nu se poate intra 
acum, cand va permite timpul.  
Domnul consilier Cimpean Vasile Augustin – stalpii ajung de pe un mal pe calalalt? 
Domnul viceprimar Gliga Ioan – nu. Se va interveni in toamna dupa ce se vor aduna 
recoltele. 
In luna mai s-a semnat contractul de proiectare si executie pentru asfaltare, este la 
verificator si urmeaza sa demareze lucrarile. Au fost multe reclamatii si mai bine 
asteptam. Am vorbit cu constructorul si spun ca in iulie se va lucra. 
Inspre Uila cand s-a lucrat era foarte moale, s-a refacut vremea, vor merge 
muncitorii si vor curata. 
Vineri vom avea o intalnire cu cel cu lacul de la Goreni. 
In luna martie am avut o rectificare prin care am redirectionat banii din buget 
prevazuti pentru Sarbatoarea Marului  spre Covid, noi nu am  cheltuit foarte mult, 
banii exista, cred ca daca lucrurile merg bine o parte din bani ii putem realoca 
organizarii Sarbatorii Marului. 
In luna septembrie vom avea alegeri, cei noi vor gestiona Sarbatoarea Marului, 
probabil in jurul datei Sarbatorii Marului va avea loc constituirea consiliului local. 
Noi nu am cheltuit niciodata bani multi cu organizarea sarbatorii. 
Domnul consilier Pogacean Constantin – din cate stiu nu vor fi intalniri. 
La lucrarile sedintei participa cetateni ai comunei: Banciu Stefan, Dolha Codrut, 
Dolha Alexandra si Pantea Ilie. 
Domnul primar Cotoi Dumitru –avand in vedere prezenta unor cetateni ai comunei 
la lucrarile sedintei,  in urma postarilor aparute pe o retea de socializare  solicit o 
intalnire intre alesii locali si consiliul parohial ortodox Batos. 
  Doamna  presedinte de sedinta Banciu Elena  - având în vedere faptul că 
problemele înscrise pe ordinea de zi au fost epuizate, declară închise lucrările 
şedinţei Consiliului local Batoş. 

 
 

 
                         PRESEDINTE DE SEDINTA, 
                                      CONSILIER 

                                 
                                SECRETAR GENERAL, 

                                    Banciu Elena                                    Marcela Macarie 
 


